
OBEC NIŽNÝ KLÁTOV 

 

Zápisnica 

z tretieho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 20.02.2023 
 

Prítomní: Starostka obce: Ing. Gabriela Staníková 

  Poslanci: Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová,  Radoslav  

                           Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

  Ing. Oxana Hospodárová 

 

Neprítomný:      Lukáš Štefan   

 

Ďalší prítomní:  Jozefína Kolesárová 

     

Verejnosť:   viď prezenčná listina 

 

Program zasadnutia: 

 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.    Finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby  

4.    a) Návrh rozpočtu na roky 2023 – 2025 

       b) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 -2025 

5.    Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 

6.    Rôzne  

7.    Záver  

 

Bod 1 

Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka obce  –  v zmysle pozvánky otváram tretie zasadnutie obecného zastupiteľstva v 

Nižnom Klátove o 18:00 hod. Prítomní sú 6 poslanci.  Sme uznášania schopní. Svoju neúčasť 

ospravedlnil Lukáš Štefan. Pozvánka na dnešné zasadnutie bola poslancom doručená spolu 

s materiálmi emailom. Pozvánka na tretie  zasadnutie obecného zastupiteľstva bola zverejnená 

16.02.2023 na obecnej tabuli a webovej stránke obce. 
 

Bod 2 

Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu, 

určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Starostka obce  –  v zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na 

vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení 

bodov návrhu programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Konštatujem, že nikto nepredložil návrh na vypustenie bodov programu zasadnutia.  



Ak nie sú návrhy na vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, dávam hlasovať o bodoch 

návrhu programu zasadnutia. Na prijatie uznesenia o bodoch návrhu programu zasadnutia je 

potrebná nadpolovičná väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Má niekto návrh na doplnenie bodov programu zasadnutia ? 
 

Ing. Ján Hlavačka – ja mám návrh na doplnenie bodu a to Návrh na zvýšenie platu starostky 

obce Nižný Klátov.  
 

Starostka obce  dala hlasovať o schválení návrhu na doplnenie bodu programu za bod 5, bod 6 

– Návrh na zvýšenie platu starostky obce. 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Na prijatie uznesenia o doplnení bodov návrhu programu zasadnutia je potrebná nadpolovičná 

väčšina hlasov všetkých poslancov (4). 
 

Starostka obce - dala hlasovať o schválení programu tretieho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, pričom na prijatie tohto uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov.  
 

Program tretieho obecného zastupiteľstva znie:  
 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Schválenie programu, schválenie návrhu členov návrhovej komisie a jej predsedu,      

       určenie zapisovateľa o overovateľov zápisnice 

3.    Finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby  

4.    a) Návrh rozpočtu na roky 2023 – 2025 

       b) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 -2025 

5.    Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 

6.    Návrh na zvýšenie platu starostky obce  

7.    Rôzne  

8.    Záver  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 
 

Poslanci návrh schválili. 

 

 

 



Návrhová komisia 
Návrhy prednáša predseda návrhovej komisie. Návrh na zmenu uznesenia predkladajú poslanci 

návrhovej komisie písomne, pričom musia byť opatrené podpisom predkladateľa. Predseda 

návrhovej komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa bude 

hlasovať. Počas bodu rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné 

zastupiteľstvo sa uznáša iba výrokom „berie na vedomie“. 
 

Starostka obce predložila na schválenie návrh členov návrhovej komisie: Radoslava Kollára, 

Evu Kelbelovú, za predsedu: Ing. Valéra Kováča.  
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 
 

Poslanci návrh schválili. 
 

Za overovateľov zápisnice určujem  Ing. Róberta Baloga, Ing. Jána Hlavačku. 
 

Za zapisovateľku určujem Jozefínu Kolesárovú. 
 

Starostka obce  -  privítala hosťa a dala mu slovo. 
 

Mikuláš Bernát  - chcem sa informovať v akom štádiu sú zmeny a doplnky územného plánu.  
 

Starostka obce   - obec bola maximálne súčinná a nevieme urýchliť daný proces. Čakáme na 

stanovisko k územnému plánu obce.   
 

Bod 3 

Finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby  
 

Starostka obce – aj tento rok sme povinní prispievať finančným príspevkom na prevádzku 

poskytovanej sociálnej služby. 
 

Ing. Oxana Hospodárová – zatiaľ sme zmenu o navyšovaní príspevku nenašli, obce musia 

prispievať finančným príspevkom pokiaľ sa nezmení zákon. Príspevky budú zasielané 

priebežne mesačne a poskytovatelia sú povinní každú zmenu ohľadne žiadateľov oznámiť 

obecnému úradu podľa zmluvy . 
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Valér Kováč skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov  v zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych 

službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní 

(živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov 

s c h v a ľ u j e  

poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby vo výške 100 € 

/ mesiac / osoba  s účinnosťou od 1.  januára 2023 pre obyvateľov obce Nižný Klátov 

poskytovateľom: 

A. MINERVA n. o., IČO: 51 846 713, Wuppertálska 1382/47, 040 23 Košice  

B. Arcidiecézna charita Košice, Dom pokojnej staroby A.F. Colbrieho, Južná trieda 2, 040 01  

Košice  



C. Vysokošpecializovaný odborný ústav geriatrický sv. Lukáška v Košiciach n.o., Strojárenská 

13, 040 01  Košice 

D. Domov Sv. Anny n.o. zariadenie pre seniorov zo sídlom v Poproči ul. Olšavská č.25,           

044 24, Poproč  

  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 4 

a) Návrh rozpočtu na roky 2023 – 2025 

b) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 -2024 

 

Starostka obce - návrh rozpočtu bol zverejnený na obecnej tabuli a stránke obce dňa 31.01.2023.  

Tento rok sme rozpočtovali hlavne finančné prostriedky na  zvýšene platby plynu a  energií, 

sociálny príspevok, projektovú dokumentáciu – energetická účinnosť budovy MŠ  a nákup 

ojazdeného auta určeného na rozvoz stravy.   
 

Ing. Oxana Hospodárová  - rozpočtované je to, čo musíme, do  rozvojových plánov tento rok 

nemôžme investovať. Zvážili sme čo tam musí byť, aby chod obce bol zabezpečený na základe 

príslušných právnych predpisov.  
 

Jozefína Kolesárová – výrazným zvýšením oproti minulého roku sú  rozpočtované energie a  

dúfame, že nás zvýšenie  neprekvapí  aj  počas roka. Refundácia energií počas roka je zatiaľ 

nepotvrdená. 
 

Radoslav Kollár – bola nejaká úprava príspevku na dieťa, stravné alebo iné? 
 

Jozefína Kolesárová - má byť znova schválená dotácia na stravu pre všetky deti. Návrh bol od 

1.5.2023. 
 

 

Predseda návrhovej komisie Ing. Valér Kováč skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný Klátov v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., § 4 a § 10 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov  

  

I.   prerokovalo návrh rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 

 

II.  berie na vedomie  

 a) návrh rozpočtu na roky 2024 a 2025 

 b) stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2023-2025 

 c) neuplatňovanie programov v rozpočte Obce Nižný Klátov od roku 2014 

  

 



III. schvaľuje  

 a) rozpočet na rok 2023 do výšky jednotlivých ekonomických kategórií v celkovej sume: 

 Bežný rozpočet  

- príjmy ........................      946 836 € 

     z toho  ZŠ ..............       332 845 € 

 - výdavky......................     923 033 € 

     z toho ZŠ .................     332 845 € 

 Kapitálový rozpočet 

 - príjmy.........................         4 000 €  

- výdavky......................        15 946 € 

 Finančné operácie 

 - príjmy .........................      31 693 € 

 - výdavky ......................      43 550 € 

 Rozpočet SPOLU  

- príjmy ..........................     982 529 € 

- výdavky .......................     982 529 €  

 b)  prevod a použitie rezervného fondu obce v sume  27 000  €  

 z toho:  

  1.)        2 000 €   obstaranie  ojazdeného motorového vozidla  

  2.)      21 000 €   splátky úveru VUB 

  3.)        4 000 €   projekt - Materská škola zvýšenie energetickej účinnosti 
  
Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 5 

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 

Starostka obce - správa hlavnej kontrolórky o výsledkoch kontroly Vám bola zaslaná mailom 

v materiáloch. 
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Valér Kováč skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obec Nižný 

Klátov berie na vedomie správu o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky Obce Nižný Klátov 

za rok  2022. 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 

Uznesenie bolo prijaté. 



 

Bod 6 

Návrh na zvýšenie platu starostke obce  
 

Ing. Ján Hlavačka  -  žiadal som o doplnenie bodu programu - zvýšenie platu starostky obce 

Nižný Klátov. Navrhujem zvýšenie platu starostky obce vo výške 60 % za mesiac február 2023. 

Chcem povedať, že zopár volebných období som absolvoval na tomto obecnom úrade, ale 

takéto zloženie starostky a poslancov  som ešte nezažil.  Pani starostke chcem poďakovať za jej 

manažérsky prístup počas predošlého volebného obdobia, vďaka ktorému sme za tie štyri roky 

veľmi veľa spolu dosiahli. Obzvlášť chcem poďakovať Radovi Kollárovi a Františkovi 

Kováčovi,  klobúk dole pred nimi, koľko oni odviedli práce.  
 

Starostka obce – ja som veľmi dojatá a prekvapená. Veľmi dobre padne, keď Vás niekto 

pochváli. Každé milé slovo od Vás ma povzbudzuje a dodáva mi elán ďalej  pracovať 

a zvyšovať kvalitu života v našej obci pre všetkých obyvateľov. Ďakujem. 

 

Predseda návrhovej komisie Ing. Valér Kováč skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Nižný 

Klátov podľa § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov s c h v a ľ u j e zvýšenie platu 

starostke obce Nižný Klátov vo výške 60% za mesiac február 2023. 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 
 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 7 

Rôzne  
 

Juniáles  
Starostka obce – Juniáles bude 10.6.2023. Máme zabezpečené na Juniáles pódium, ozvučenie, 

osvetlenie, občerstvenie, DJ-a, sokoliarov a hudobnú skupinu Oregon. Možno sa nám podarí, 

aby prišla Čarnička za rozumnú cenu.   
 

 

Valentínsky ples  

Starostka obce - dňa 10. februára 2023 v piatok sa nám po šestnástich rokoch podaril 

zorganizovať Valentínsky ples. Plesom sme symbolicky pokrstili zrekonšruovanú sálu 

kultúrneho domu. Na plese sa zúčastnilo 114 hostí. Ples sa začal slávnostným príhovorom 

starostky obce a spoločným prípitkom. Úvodný valčík zatancovali profesionálni tanečníci 

z tanečnej akadémie Milana Plačka. Do tanca hrala hudobná skupina Family. O polnoci sme 

spoločne s poslancom Matejom Silvayom moderovali tombolu s hodnotnými cenami. Zábava 

trvala do skorých ranných hodín.    
 



Matej Silvay – dostal som hlásenie, že spadol strom na ihrisku. Strana od lesa je celá 

podmočená. Môžu spadnúť ďalšie stromy. Boli sme to odstrániť. Zvalilo plot. Ďalej by som 

chcel, aby sa ihrisko ohradilo, aby z toho nebolo parkovisko.  
 

Radoslav Kollár – ešte v prvej mojej žiadosti z prvého volebného obdobia bolo, že je potrebné 

osloviť Urbariát Bukovec, aby sa urobila revízia potoka, lesa. Potok spadá pod správu 

Slovenského vodohospodárske podniku. Treba sa tam informovať. Od koryta potoka by malo 

byť ochranné pásmo 6 m a všetko by malo byť vyrezané.  
 

Ing. Ján Hlavačka – treba im to dať písomne.  
 

Radoslav Kollár – pri hornej bráne na cintoríne nám spadla za plotom jedna borovica. Poškodila 

plot. Ďalšia borovica je vychýlená smerom ku Domu smútku. Koreňová sústava je obnažená. 

Mali by sme to dať vyrezať, alebo orezať a skrátiť. Môžeme to urobiť v rámci brigády. Počkáme 

na lepšie počasie. Čo sa týka nedorobkov na budove obecného úradu urobím ešte jednu 

obhliadku, či chyby odstránili.  
 

Ing. Gabriela Staníková – ja som firme SOMA odovzdala reklamačnú správu, prišli si urobiť 

obhliadku s tým, že oni žiadne nedorobky nevidia.  
 

Radoslav Kollár – pripravím druhú aktuálnu správu a uplatníme reklamáciu. Treba to postúpiť 

verejnému obstarávateľovi. Taktiež si pozriem základnú školu, napíšem správu a budeme 

žiadať odstránenie závad.  
 

Ing. Ján Hlavačka – ja by som to postúpil verejnému obstarávateľovi, nech to rieši.  

 
 

Predseda návrhovej komisie Ing. Valér Kováč skonštatoval, že nebol predložený návrh na 

zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo Obec Nižný Klátov berie na vedomie informácie ohľadom Juniálesu,  

Valentínského plesu, ihriska pri MŠ, koryta potoka a ochranného pásma, orezu stromov na 

cintoríne, stavebných reklamácií na budove obecného úradu a základnej školy.  

 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 
 

Hlasovanie:    
 

Za: 6 Ing. Róbert Balog, Ing. Ján Hlavačka, Eva Kelbelová, Radoslav 

Kollár, Ing. Valér Kováč, Matej Silvay 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Lukáš Štefan 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 8 

Záver  
Starostka obce ukončila tretie  zasadnutie, poďakovala prítomným za účasť. Zasadnutie bolo 

ukončené o 19:10 hod. 

 

 

 

 

 



Overovatelia: 

 

Ing. Róbert Balog                      ........................................  

         

 

Ing. Ján Hlavačka                       ....................................... 

 

 

 

                                      .......................................... 

               Ing. Gabriela Staníková 

            starostka obce 

 

 

Jozefína Kolesárová             ......................................... 

 


